



4D3N Maldives Full Board Package

Maldives is home to the best beaches in the world; unrivaled luxury, striking white-sand beaches and an amazing underwater world make Maldives an obvious choice for a perfect holiday of a lifetime. The islands of the Maldives is scattered across the equator in the middle of the Indian Ocean, the gem like atolls depict the rare vision of a tropical paradise. Fringed in palm vegetation, turquoise lagoon, clear warm waters and coral reefs teeming with abundant varieties of marine flora and fauna, continue to fascinate all the visitors around the world, as it has fascinated others in the past for thousands of years. Immense to the beauty of the Maldives – bright blue-green water lapping gently on white sandy beaches, an island embraced in enormous gorgeous lagoons and where total serenity is everywhere. Plan your ideal vacation or honeymoon now and enjoy our best rates, exclusive offers and last-minute deals.

马尔代夫是家庭对世界;无与伦比的奢华最好的海滩,醒目的白色沙滩和神奇的海底世界让马尔代夫一生的完美假期马尔代夫的岛屿分散地跨赤道,中间是一个显而易见的选择印度洋,像环礁宝石描绘一个热带天堂见的景象。流苏在棕榈植物,绿松石泻湖,清澈温暖的海水和珊瑚礁丰富品种的海洋植物群和动物群的拥挤,不断吸引各地的所有游客世界,因为它吸引了许多人在过去几千年的无边马尔代夫的美丽 - ..明亮的蓝绿色的水在白色的沙滩轻轻拍打,一个岛屿的巨大华丽的泻湖拥抱,其中总宁静无处不计划你理想的度假或蜜月现在,享受我们的最优惠的价格,独家优惠和最后一分钟的交易。

Day 1: Arrival Maldives

(Dinner)

Upon arrival in Male International Airport, meet by local representative & proceed to jetty for boat/seaplane transfer to your resort for check in. rest of the day at own leisure. Dinner at resort.

在马累国际机场的到来,由当地代表见面&着手码头及船/水上飞机到您的度假胜地办理登机手续的日子。在休息自由活动,晚餐的度假胜地。

Day 2: MALDIVES

(Breakfast,Lunch,Dinner)

After breakfast, enjoy another day at your own pace. You can choose to sunbathe or swim in the sea but, if you want more, go on an exploration trip around the island. Optional activities available i-e water skiing, windsurfing, scuba diving, snorkeling, catamaran sailing, banana riding, night fishing, island hopping & many more. Breakfast/Lunch/Dinner at resort.

早餐后,以自己的节奏享受新的一天。您可以选择享受日光浴或下海游泳,但是,如果你想了解更多,去环岛探索旅程。可选活动提供即滑水,帆板,潜水,浮潜,双体帆船,香蕉船,夜钓,环岛游及更多。早/午/在度假胜地晚餐。

Day 3: MALDIVES

(Breakfast/ Lunch/ Dinner)

After breakfast, enjoy the holiday on the island. Optional activities available i-e water skiing, windsurfing, scuba diving, snorkeling, catamaran sailing, banana riding, night fishing, island hopping & many more. Breakfast/Lunch/Dinner at resort.

早餐后，享受岛上的节日。可选的活动提供 I-E 滑水，帆板，潜水，浮潜，双体船，香蕉船，夜钓，环岛游及更多。早/午/晚餐胜地。

Day 4: MALDIVES – Home Departure

(Breakfast)

After breakfast, Boat/Seaplane transfer to airport for flight back home

早餐后，乘船/水上飞机送往机场启程回国

PACKAGE INCLUSIONS

- Maldives return Speed Boat/Seaplane Transfer [based on Seat in Coach Transfer]
- 3 Nights' Accommodation (Twin / Triple share basis)
- Daily Breakfast / 02 Lunch / 03 Dinner

PACKAGE EXCLUSIONS

- All personal expenses; portorage, bar & laundry, Wifi etc
- High season surcharge, Public Holiday, Festival Season, Convention Week [if applicable]
- Travel insurance i-e RM56/pax
- **Flight from Malaysia to MALE**
- Optional tours, activities which are offered by resort (pay directly to resort)

For bookings, Please call @ +603-9074 8699//016-2224621

Email : info@reliancepremiertravel.com // reliancepremiertravel@gmail.com

Tel : +603- 9074 8699

Fax : +603- 9074 8599

H/P : +6016-222 4621

Website : www.reliancepremiertravel.com

RELIANCE PREMIER TRAVEL

KL Eco City

SO-13A-7, Menara 1

No. 3 Jalan Bangsar

Kuala Lumpur 59200

Cheras Outlet

46C Jln Suarasa 8/4, Bdr Tun Hussein Onn,

43200 Cheras Selangor, Malaysia

Estimated Package Price (actual price subject to actual travel dates & availability)

Surcharge to be advised upon enquiry

HOTEL	ROOM	4D3N GROUND ARRANGEMENT
		ADULT DOUBLE SHARING
FUN ISLAND RESORT & SPA	BEACH FRONT	RM2399/pax++
	EXTENSION	RM599/pax++
	REMARKS	Location: South Male Atoll (45 minutes by speedboat from airport).
CINNAMON DHONVELI MALDIVES	SUPERIOR	RM 4099/pax++
	EXTENSION	RM1099/pax++
	REMARKS	Location: Kaafu Atoll (35 minutes by speedboat from airport).
PARADISE ISLAND RESORT	SUPERIOR BEACH BUNGALOW	RM 2999/pax++
	EXTENSION	RM899/pax++
	REMARKS	Location: North Male Atoll (30 minutes by speedboat from airport).
BANDOS ISLAND RESORT & SPA	STANDARD	RM 3699/pax++
	EXTENSION	RM1099/pax++
	REMARKS	Location: North Male Atoll (30 minutes by speedboat from airport).
EMBUDU VILLAGE	WATER BUNGALOW	RM 3399/pax++
	EXTENSION	RM999/pax++
	REMARKS	Location: South Male Atoll (30 minutes by speedboat from airport). Arrival transfer will be arranged until last flight arriving to Maldives which is SQ flight at 2200 hours; for departure transfer even flight depart from Maldives at midnight, last speedboat transfer from the resort would be 1700 hours.